
Dagsorden til bestyrelsesmøde Afd. 7 

den 1/8 2024 kl. 14 til 15.30 

Abildvej 22 

 

1. Godkendelse af dagsorden: 
 

2. Godkendelse af referat fra 10/6 2024: 

 

3. Opfølgning på et-års gennemgang,  

vi afventer stadig udbedringer gennemføres: 

 
4. Punkter til afdelingsmødet: 

 
a. ordensreglementet evt tilføjelser: rense sive-rister, tagrender. 
b. pris carporte 
c. nyt a aldssystem 
d. byggeregnskab 
e. trailerplads/ ekstra p-pladser 

 
5.  Opslagstavle:  

 
a. hvilke regler har vi brug for  
b. hvordan informerer vi om den 

 
6. Egen tilrettet information om korrekt a aldssortering: 

 
7. Bordet rundt: 

 
8.  Næste møde: 

 
9. evt.: 

 
 
 
 
 



Referat bestyrelsesmøde afd. 7 

Den 1/8 2024 kl. 14 til 15.30 

Abildvej 22 

 

1)  dagsorden godkendt med flg. tilføjelser 

nyt punkt 7: bordet rundt, øvrige punkter rykker et nr. 

2) Godkendt 
 

3) Formand kontakter driften for afklaring, hvornår da første dato er overskredet med + 
en måned.  Og emnet tages op på afdelingsmødet i september. 

 
4) Ordensreglement tilrettes S.E. kontakter kontoret: angående snerydning rensning af 

tagrender og sive-rister som aftalt på markvandringen 
a. Ordensreglement til afstemning på afdelingsmødet 
b. Pris på carporte og finansiering – vi kontakter driften – 
c. Prisen er den samme om vi har fælles a aldsø, eller hver sine spande ved 

boligen.  Punktet tages med til afdelingsmødet, kontakter driften angående pris 
til etablering af fast bund og afskærmning. 

d. Byggeregnskab formanden kontakter direktøren, om en kort gennemgang af det 
på afdelingsmødet. 

e. På den nuværende a aldsplads, forventes plads til trailerplads og/eller ekstra p 
pladser. 

5)  Opslagstavlen kan bruges af alle beboere i afdelingen,  
a. vi starter med at opslag forsynes med dato må hænge i max fjorten dage.  
b. Bestyrelsen vil efter afdelingsmødet   informere om brugen af opslagstavlen via 

nyhedsbrev 
c. To beboere har nøgle til opslagstavlen - pt Skolebakken 6 & 10. 

 
6) Egen tilretning af information om a aldssortering, vurderes efter afdelingsmødet. 

 

 

 

 

 

 

 



7) Bordet rundt blev der talt om  
a. evt. ka ehygge med beboerne på Søndergade 44, 
b. mulighed for kurser for bestyrelsesmedlemmer 
c. input til årsberetning 

 
8) næste møde aftales efter afdelingsmødet i september 

 

 

9) ideer til godt naboskab, hvordan udvikler vi de gode ideer, som spirer i afdelingen. 
- Det kan være et fokuspunkt for arbejdet i det kommende år 

 

 

 


